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نشرة الإنتاج العضوي
1. ملخص عن القواعد العامة في الزراعة العضوية
يعني الإنتاج العضوي احترام قواعد الزراعة العضوية. تم تصميم هذه القواعد لتعزيز حماية البيئة والحفاظ على التنوع البيولوجي في أوروبا وبناء ثقة المستهلك في المنتجات العضوية. تحكم هذه اللوائح جميع مجالات الإنتاج العضوي وتستند إلى عدد من المبادئ الأساسية ، مثل:
• حظر استخدام الكائنات المعدلة وراثيًا.
• حظر استخدام الإشعاعات المؤينة.
• الحد من استخدام الأسمدة الصناعية ومبيدات الأعشاب والمبيدات.
• تحريم استخدام الهرمونات وتقييد استخدام المضادات الحيوية وفقط عند الضرورة لصحة الحيوان.
وهذا يعني أن المنتجين العضويين يحتاجون إلى اعتماد مناهج مختلفة للحفاظ على خصوبة التربة وصحة الحيوان والنبات ، بما في ذلك:
•	تناوب المحاصيل؛
• زراعة النباتات المثبتة للنيتروجين ومحاصيل السماد الأخضر الأخرى لاستعادة خصوبة التربة
• حظر استخدام الأسمدة النيتروجينية المعدنية.
• للحد من تأثير الحشائش والآفات ، يختار المزارعون العضويون أصنافًا وسلالات مقاومة وتقنيات تشجع على المكافحة الطبيعية للآفات ؛
• تشجيع الدفاع المناعي الطبيعي للحيوانات.
• من أجل الحفاظ على صحة الحيوان ، يحتاج المنتجون العضويون إلى منع الإفراط في التخزين.
2. ملخص عن القواعد العامة في الإنتاج العضوي
3. تبادل المعلومات
4. حقوق المشغل وواجباته
5. حقوق كواب وواجباتها
6. التسجيل الفردي
7. التسجيل الجماعي
8. أنظمة ونماذج مقترحة




8- Suggested systems and models
7- Group registration
6- Individual registration

5- COAP's rights and duties

4- The rights and duties of the operator

3-Sharing of information
2- A summary of the general rules for organic production
Organic production rules
Producing organically means respecting the rules on organic farming. These rules are designed to promote environment protection, maintain the biodiversity of Europe and build consumer trust in organic products. These regulations govern all areas of organic production and are based on a number of key principles, such as:
· prohibition of the use of GMOs;
· forbidding the use of ionising radiation;
· limiting the use of artificial fertilisers, herbicides and pesticides;
· prohibiting the use of hormones and restrict the use of antibiotics and only when necessary for animal health.
This means that organic producers need to adopt different approaches to maintaining soil fertility and animal and plant health including:
· crop rotation;
· cultivation of nitrogen fixing plants and other green manure crops to restore the fertility of the soil
· prohibition of use of mineral nitrogen fertilisers;
· to reduce the impact of weeds and pests, organic farmers choose resistant varieties and breeds and techniques encouraging natural pest control;
· encourage the natural immunological defence of animals;
· in order to maintain animal health, organic producers need to prevent overstocking.

1- Summary of general rules in organic farming
Organic production bulletin
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